



490007283058500546

C Uniform Power Printed in Hong Kong



# ABOUT UNIFORM POWER

引領校服文化改造 LEADING THE SCHOOL UNIFORM TRANSFORMATION

「制服動力一直為香港企業提供合乎潮流 的企業時裝,讓企業形象更鮮明,員工穿 得更舒適。看見社會的下一代仍每天穿著 不合時及舒適度欠佳的校服,現在是最佳 時候為學生校服進行大改造。」

"Uniform Power has been providing HK enterprises trendy corporate fashion to let their image more distinct and staff more comfort. Seeing the next generation of community while still wearing the outdated and poor comfort school uniforms every day, now is the best time for school uniform transformation."



楊蕊嘉 Patrize Yeung 制服動力創辦人 UNIFORM POWER Founder



# BUSINESS DEVELOPMENT

# 「自設廠房 SET UP PRO-**DUCTION PLANT**

於中山設生產廠房,當時職員為 80人,主要供應東南亞時裝批發 市場。

Established a production plant in Zhongshan, with a staff body of 80 people, catering the major demand wholesale fashion markets in Southeast Asia.

1991



# 「引入流行元素 INCORPO-RATE FASHION ELEMENT!

大力發展制服動力業務,以流行時裝 引入制服, 並激請TVB藝員拍攝首本制 服目錄。首度與香港名設計師鄭兆良 合作為領匯管理有限公司提供制服設 計及牛產。

Incorporated elements of fashion trends into our designs, and invited artists from TVB to model for our first catalogue, for the sake of greater development of UNIFORM POWER. Designed and produced uniforms for The Link Management Ltd. In corporation with Mr. Barney Cheng, the renowned Hong Kong designer.

**2011** 





Uniform制服 Power動力

# 「拓展制服業務 ENGAGE IN UNIFORM PRODUCTION

生產廠房由80人增加至500人。建立品 牌「制服動力」並為多間香港知名企業 設計及生產全線制服。

Staff body of production plant extended from 80 to 500 people. The brand "UNIFORM POWER" was founded in Hong Kong, providing uniform design and production services for prominent local enterprises.

# 「強化宣傳層面 ENHANCE STRATEGIC MARKETING

制服動力獲香港貿易發展局邀請與 名設計師鄭兆良拍攝《貿發局周訊 一 探討潮流制服如何提升企業和品 牌形象》。

Invited by HKTDC to be interviewed with Mr. Barney Cheng for the feature "Hong Kong Trader International Edition - Explore trends uniforms how to enhance corporate and brand image.

2012



2012

# 「融入時尚品味 FUSE OF "TASTE AND STYLE" J

制服動力服務過之企業已超過200間。除 了流行時裝元素,更將「時尚品味」融 入制服。第二本制服目錄激請藝人沈志 明拍攝。

UNIFORM POWER has served a total of over 200 enterprises. In addition to the elements of fashion incorporated, we fused "taste and style" into our designs. Artist Shen Chih Ming was invited to model for the second catalogue.

# 「榮幸獲獎 SUPREME BRAND **AWARDS 2013** I

獲得《資本才俊》及《資本企業家》雜 誌頒發「非凡品牌大獎2013」之「非凡 企業服飾設計品牌大獎」。此獎項是根 據候選品牌之認受性、影響力、產品質 素、銷售點及業務持續性,由編務委員 會及讀者投票選出。

Presented with "Supreme Brand Awards 2013" by "CAPITAL CEO" and "CAPITAL Entrepreneur" magazines. The awardees were selected by the editorial boards and readers of the magazines, upon evaluation of the brand's recognition, influence, product quality, retail points and business sustainability.

2013



2016

「『你想』校服大改造校服 設計比賽 IDEAL SCHOOL **UNIFORM COMPETITION**J

Catwalk 形式展示,以作嘉許。

catwalk in the ceremony.

UNIFORM POWER正式進入校服市場。讓校長及家長 們明白校服可以更好及更合時,我們於香港舉行首屆 的大型校服設計比賽,激發起所有幼稚園及大中小學 生自由表達自己的理想校服。我們堅持每年舉行,並

將得獎設計作品製作成真實的校服於頒獎典禮以

UNIFORM POWER starts the school uniform market. We organize "Ideal School Uniform Competition" to

initiate school uniform which can be better and provide

a stage for students' ideal school uniform expression.

We keep up to organize the competition annually and

make the winners' designs to be real uniforms in



# 2018

# 「新合作伙伴加強制服與校服 質料 NEW PARTNER TO STR-**ENGTHEN UNIFORM FABRIC**J

UNIFORM POWER與意大利布料供應商KLOPMAN 正式合作提供高質素之校服及制服布料。今校服及 制服除了有時尚設計及裁剪外,亦可加強耐用性及 舒適度。KLOPMAN成立於1968年於歐洲供應TC布 料,其後發展為帶領著歐洲保護衣、制服及工作服 之布料市場。在意大利,KLOPMAN擁有七萬平方 米廠房及四百位員工,每年生產約四千萬米布料。 高級生產設施及專業流程管理確保布料100%品質保

UNIFORM POWER corporates with KLOPMAN to upgrade the fabric of uniforms. Uniform is not only fashionable design and cutting but also durability and comfortability. It was 1968 when KLOPMAN introduced the concept of poly/cotton workwear fabrics to Europe, KLOPMAN has grown to become Europe's leading manufacturer in the production of special blends for the protective wear, corporate wear and workwear markets. In Italy, KLOPMAN's 70,000sgm plant employs 400 people and produces approximately 40 million metres of fabric every year. This technologically advanced manufacturing facility runs a continuous-processing operation, in which highly skilled professionals manage all processes, providing a 100% guarantee of fabric continuity and consistency of performance

# 2014

UNIFORM

POW = R

# 「全新形象 BRAND RENOVA-TION OF UNIFORM POWERJ

UNIFORM POWER 為品牌建立全新 形象,並秉承一貫的專業及對時尚的 堅持,同時亦會注入煥然一新的感覺 和更全面的服務。

With the new look featuring the brand new logo, we hope to give a tint of freshness and a more rounded services to your customers. We continue to serve in a trendy and professional manner.



# CLIENTS OF UNIFORM POWER

# SCHOOL UNIFORMS

















# **CORPORATE UNIFORMS**













































































FOSSIL



提根 飯 店 DEACON HOUSE







Club







PAUL LAFAYET

Tavolo Kids Living



**POE** 

SWANK

**♦** DOMETIC





警宴集團 BANQUET Group





















後島 新華布港全町 CHIEF SECURITIES LTD.





**以 故跡管理服務有限分司** 





信和集團





the sun arcade



大浦超級城 TaiPa Mega Mall

# 英倫尖子 Elite England Style

格仔一向是英倫風的佼佼者,在設計 花紋時巧妙地配襯上鮮明的顏色,再 運用意大利有環保認證的KLOPMAN 布料,堅挺而耐看,令整個系列的感 覺提升至另一層次。

Checkered has always been a representative of British style. Bright color is selected skillfully to match with designed patterns and using KLOPMAN environmental fabric to make uniforms look good and strong.







# O2 悠閑海軍 Leisurely Marine Style

標誌的條紋設計,專屬的雙排扣外套,加上立領斜襟等元素,令「海軍設計」相當具辨識度!早在18世紀,海軍服在英國已是階級的身份象徵。將海軍設計引入校服,霎時增添幾分貴氣。

Stripe, double-breasted and stand collar are the marine style signature. Marine style dressing is the status symbol in the 18th Century. It becomes more popular among royalty and aristocracy in recent years. Marine style uniform looks noble.

# Back to SCIIOOIL























# CONTACT

# UNIFORM POW = R



































































# OUR SHOWROOM UNIFORM POWER

### ADDRESS:

九龍青山道 489-491 號香港工業中心 A 座 4 樓 13 室 Room 13, 4/F, Block A, Hong Kong Industrial Centre, 489-491 Castle Peak Road, Kowloon, HK

# PHONE:

+852 28821178

# **EMAIL:**

info@uniform-power.com

# **WEBSITE:**

www.uniform-power.com

# **FACEBOOK:**

Uniform Power 制服動力

# OUR FACTORY 中山貫海時裝有限公司

### **ADDRESS:**

廣東省中山市石岐區湖濱北路31號 No.31 North Hubin Road, Shiqi District, Zhongshan, Guangdong, China

# PHONE:

+86 760 8878 3228



# UNIFORM POWER CATALOGUE 制服動力型錄

# 形象總監 / IMAGE DIRECTOR

Patrize Yeung

# 總編 / CHIEF EDITOR

Thomas Cheuna @ Matterios

### 服裝設計 / FASHION DESIGN

Monique Lau & Bonnie Chin

### 攝影 / PHOTOGRAPHY

Tiger Video Academy

# 化妝 / MAKE-UP

KKa beautv

# 模特兒 / MODELS

呂若嵐 李曉澄 方本曦 黄天恩 李嘉萍 陳卓希 李廷謙 葉藹澄

字程째 渠畅位 許翹鋒 徐嘉謙 陳寶霖 陳柏瑜

文順晞 洪樂熙 楊晞延 鄧子彤 何舜堯 李晞同

廖浚滐 鄧穎欣廖伊藍 范晉瑋王靖皓 梁敏瑤

陳甫狄 歐陽智杰 江紫悠 Pollet Clayton

### 視覺設計及排版 / VISUAL DESIGN & LAYOUT

Polywell Printing & Supplies Ltd.

CONTENT IS COPYRIGHTED AND CANNOT BE USED WITHOUT PERMISSION.

版權所有,未經批準不得轉載。